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Aan de leden van het college van Burgemeester en Wethouders,

Inleiding / Aanleiding

Enige tijd geleden werden er vanuit de raad schriftelijke vragen (S580) gesteld over de 
risico’s van de chemische stortplaats in Reeth bijna aanpalend aan het perceel en de 
ontsluitingsweg van de te realiseren railterminal Gelderland (RTG). Reden tot het stellen van 
deze vragen was een rapport van Royal Haskoning uit 2014, waarin aangegeven werd, dat 
aanvullend onderzoek nodig zou zijn bij de stortplaats. Dit rapport kwam in het definitieve 
PIP (provinciaal inpassingsplan) niet meer voor. 
Voldoende aanleiding voor de fractie Burgerbelangen Overbetuwe (BOB) om Coenrady 
Consult (gerechtelijk milieudeskundige) nader onderzoek te laten doen. Dit rapport kwam op 
17 januari en werd onverwijld ter beschikking gesteld aan het college en Overbetuwe 
Overbelast. Het rapport liet er geen twijfel over bestaan, dat bij realisatie van de railterminal 
nader onderzoek nodig was. Overbetuwe Overbelast liet het rapport toevoegen aan het 
bezwaarschrift voor de Raad van State. In tegenstelling daarmee liet de betrokken 
wethouder weten, dat het rapport niet meer toegevoegd kon worden aan het door de 
gemeenteraad ingediende bezwaarschrift met als motivering dat de in het bezwaarschrift van 
de raad gehanteerde onderwerpen hier geen ruimte meer voor zouden laten. 
Recente jurisprudentie leert ons dat er nog een mogelijkheid was om het uitgevoerde rapport 
alsnog toe te voegen als processtuk in de procedure bij de Raad van State. De betrokken 
portefeuillehouder werd op 27 januari door de fracties BOB verzocht om op grond van de 
aangekaarte mogelijkheid het rapport van Coenrady Consult over de risico’s van de 
chemische stortplaats alsnog toe te voegen. Hierna werd het erg stil. 

Onze vragen.
 

1. Erkent en onderschrijft het college de conclusies van het rapport van Coenrady 
Consult van 17 januari, waarin de noodzaak tot nader onderzoek aangetoond wordt?
En zo nee, op welke gronden erkent en onderschrijft het college deze conclusies 
niet?

2. Is het college alsnog bereid om voornoemd rapport toe te laten voegen aan het 
beroepschrift van de gemeenteraad en het college bij de Raad van State?
En zo nee, waarom is het college niet hiertoe bereid?
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